
Minister Zalewska o likwidacji gimnazjów:
Zmian nie można robić "na kolanie"

Za gimnazjalistami pierwszy dzień egzaminów i koniec pewnego etapu edukacji. W kampanii
wyborczej PiS zapowiadało likwidację gimnazjów. Minister edukacji w rozmowie z TVN24
zapowiedziała, że MEN przedstawi projekt zmian w systemie edukacji 27 czerwca w Toruniu.

Anna Zalewska podkreślała, że jeżeli dojdzie do zmian, będą się one odbywać etapowo, ale:

- Rodziców interesuje konkretna podstawa programowa. Mam stały kontakt z rodzicami, również wspierałam ich,
kiedy podpisywali się pod inicjatywą „Ratujmy gimnazja” - przyznała minister.

Tłumaczyła, że oprócz trzech możliwych opcji (pierwsza - system taki jak do tej pory; druga - 4 lata podstawówki, 4
lata gimnazjum, 4 lata liceum; trzecia - likwidacja gimnazjów) pojawiły się jeszcze dwa pomysły, które muszą być
przedyskutowane. Zmiany mają się pojawić we wrześniu przyszłego roku.

Jak powiedziała Anna Zalewska w tej chwili najważniejsze są konsultacje z rodzicami.
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